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Beslutningsreferat 

Herslev Menighedsrådmøde 17.01.24 
 

Mødeleder: Knud Bjerrum 

Referent: Trine Gylstorff 

Dato: 17.01.24 

Varighed: 17.30-20.00 

Sted: Graverhuset Herslev 

 

Tilstedeværende: John Bødker, Kirsten 

Vejlebo, Pernille Damgård, Henriette 

Andersen, Knud Bjerrum, Trine Gylstorff 

 

Fraværende:  

Anne Stausholm, Flemming Palne 

 

Dagsordenspunkt:  Konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

1.Godkendelse af 

dagsorden     

 

2. Orientering ved  

Formand  

 

Orienteringspunkt: 

Formanden søger 

provsti-udvalget 

om penge til: 

-Våbenhusdøren 

slibes og behandles.  

-Der udføres pult ved 

alteret. 

-Der udføres bedre 

belysning til præsten. 

-Stikkontakt på 

kirkegården rykkes 

ind til hækken. 

 

Orienteringspunkt: 

-Helhedsplan for 

kirkegården - Anne 

og Knud.  

 

- Nytårshilsen fra 

biskoppen 

 

Orienterings-

beslutningspunkt: 

-mødedatoer for 

Herslev 

menighedsråd 2024 

(er tidligere udsendt 

via mail) 

 

Beslutningspunkter: 

Godkendes af alle 

 

 

 

 

 

 

 

Orientering af formand 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Helhedsplan tages op på næste møde 

21.3 

 

 

 

 

 

 

Følgende bemærkninger: 

Ændring af datoer: 

Ændring 19.3 til 21.3 

6.11 aflyses. 

Der sendes revideret mødeplan v. Trine 
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-Nytårskur: søndag 

den 21.01.24. efter 

gudstjenesten kl 

10.30 har 

menighedsrådet 

nytårskur kl 12. Vi 

bliver 11 personer. 

Hvem gør hvad? 

 

Klima i kirken: 

Datalogger er opsat. 

Vi vil undgår 

skimmelsvamp. 

(Pernille og Knud) 

 

Fra provstesynet 

2023:  

-Udarbejdelse af 

analyse, som skal 

danne grundlag for et 

nyt varmesystem til 

kirken.  

Nedsætte udvalg. 

 

-Menighedsrådet skal 

søge fonde til 

istandsættelse af alter, 

som har mange 

afskalninger.  

Nedsætte udvalg, som 

kan stå for 

ansøgninger til fonde. 

 

-Menighedsrådet skal 

søge fonde til 

istandsættelse af 

kalkmalerier. Vi får 

registreringer fra 

provsten.  

Nedsættelse af udvalg, 

som kan stå for 

ansøgning til fonde. 

 

-Menighedsrådet skal 

søge om kalkning 

indvendig, når 

kalkmalerierne er 

istandsat.  

Nedsættelse af udvalg. 
 

3. Orientering ved 

præsten  

 

Orientering: 

 

 

 

 

 

Knud køber mælk, drikkelse og sødt til 

kaffen. 

Trine bestiller mad. 

 

 

Fugtluftighed er bedret efter varmen er 

øget i Kirken – graver holder øje med 

datalogger. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pernille / Knud 

 

 

 

 

 

 

 

Menighedsrådet foreslår kirkeværge og 

Henriette vil gerne være en del af 

udvalget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Menighedsrådet forslår kirkeværge og 

Henriette vil gerne være en del af 

udvalget. 

 

 

 

 

 

 

Menighedsrådet forslår kirkeværge og 

Henriette vil gerne være en del af 

udvalget. 
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Syng julen ind 

 

Efterskole til 

juleafslutning i 

Herslev Kirke 

 

Kyndelmisse 2/2 kl. 

19.00 m. band der 

består af 

gymnasieelever fra 3. 

g musisk linje. 

 

Konfirmandtræf den 

7.2 i Domkirken 

 

Indsamlingsgudstjene

ste til Folkekirkens 

nødhjælp 10.3 kl. 

9.00 Gevninge Kirke 

 

Orienteringspunkt: 

-Årets julehjælp 

 

 

 

Orienterings-

beslutningspunkt: 

-Årets 2. Pinsedag 

Præsten foreslår, at 

det kan foregå i 

præstegårdshaven?  

 

4. Økonomi  

 

BESØG af BC 

revision 

Hanne C. Knörr 

17.30-18.00 

 
5. Orientering fra 

kasserer:  

 

-beslutninger/aftaler 

der bør behandles på 

MR-møde eller 

orienteres om når de 

træffes.     

 

6. Orientering fra 

mråds medlemmer 

for repræsentationer 

og udvalg   

 

a/ Præstegårds- 

udvalg  

 

-der er møde start 

februar 

 

-god deltagelse 

 

 

Succes, håber det kan blive en tradition 

 

 

Lysshowet inde og ude starter kl. 18.00 

Selve Lysgudstjeneste starter kl. 19.00 

 

 

 

 

Trine og Anne deltager sammen med 

præsten. 

 

 

Indsamlingsleder Jeanett Kring 

 

 

 

Der har ikke været så mange ansøgere i 

år som tidligere. Derfor har det været 

muligt at give en flot kurv til ansøgerne 

samt via Røde Kors er der kommet 

yderligere hjælp fra Rema i Gevninge. 

 

 

Godkendes 

 

 

 

 

 

 

 

Det godkendes, at der skiftes til ny 

regnskabsfører.  

 

 

 

 

 

 

Konkret sag omkring udlån af graver 

debatteres på baggrund af orientering og 

beslutning herom samt lønning. 

Knud kontakter Gevninge-Kornerup 

menighedsråd mhp. aflønnig. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Intet nyt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Knud / 

Kirsten 
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c/ medarb.repr. 

 

Orienteringspunkt: 

 

-stormskade på 

kirketag er udbedret 

25.12 og udfærdiges 

når der igen er 

plusgrader 

 

Graverhuset er godt 

sikret 

 

-fravær v. ferie (eller 

sygdom) og sne og 

frost hærger 

kirkegården, hvem 

salter og rydder sne? 

 
d/ kontaktperson 

 

-APV      

-Sikkerhedsblade 

 

e/Kirkeværge 

 

f/ aktivitetsudvalg  

 

-koncert 5.5 

-børnekirke 

-Julekoncert 

-syng julen ind 

 

-Frokostmøder 

 

 

 

-Sogneudflugt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

g/ Webmaster   

 

7. Eventuelt:  

 

MenighedsrådsValg 

2024: 

orienteringsmøde: 

14.5 

Valg: 

17.9 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der er afsat penge i budget 2024 til 

dette. Tom Malling kontaktet mhp. tilbud 

omkring sne- og saltningsaftale. 

 

 

 

 

 

Trine undersøger dette.. 

Pernille er i gang 

 

Intet nyt 

 

 

 

 

 

 

 

 

Der er to møder tilbage i denne sæson. 

Kirsten er ikke med til at planlægge 

næste års frokostmøder.  

 

Dem der stod for, at arrangere sidste års 

sogneudflugt er ikke i menighedsrådet 

længere. 

Kirsten ønsker ikke at deltsge i 

planlægning af sogneudflugten i år. 

 

Præsten vil, v. kommende rådsmøde i 

Gevnige-Kornerup forhøre sig omkring de 

fremadrettede frokostmøder, der normalt 

planlægges i foråret samt sogneudflugt 

2024. 

 

Intet nyt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Side 5 af 5 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 


